
Slávka Kubátová: Otevři se 
 

29.10.2015 5:00   Homeopatka Slávka Kubátová z prestižní londýnské lékárny ZENu vypráví o trochu 

jiném vztahu k pacientům, o nových nemocech, nacházení vzorců v našich životech a placebu. 

 

Hodně lidí si dělá z homeopatie legraci a říkají, že naředěné roztoky v podobě kapky léku v moři vody 

prostě nikoho nemohou vyléčit. I já jsem k homeopatii spíše skeptický, ačkoli řada mých známých 

sebe a své děti tímto způsobem léčí a pochvalují si výsledky. Přesto jsem byl na setkání se Slávkou 

Kubátovou zvědavý, protože léčí v Anglii, kde jsou požadavky na homeopaty mnohem přísnější než u 

nás a navíc pracuje v jedné z nejvyhlášenějších homeopatických lékáren na světě. Pacienty má ale i v 

Praze, kam za nimi pravidelně dojíždí. 

https://www.e15.cz/magazin#utm_medium=selfpromo&utm_source=e15&utm_campaign=copylink 
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